

Referat af styrelsesmødet den 19.12. 2023

Til stede: Elin, Henry og Susie (ref)

1. SPS GF 2024

- Vi går videre med tilbuddet fra Kosmopol, som skal have vores godkendelse inden jul, om 4 dage. Kosmopol er billigst og ligger tæt på Nørre Port. Det bliver fredag den 1. november. Susie kender stedet fra tidligere.
- Der er ikke overnatningsmulighed. Hotellet Kong Athur ligger tæt på, Cab-inn også.
- Susie orienterer vores tekniker Jens Modvig, og beder ham ringe til Morten Schmidt, som er kontaktperson på Kosmopol med henblik på et besøg på stedet inden jul for at sikre os, at de tekniske muligheder for hybrid GF er opfyldt. Telefonnummeret til Morten står i tilbuddet. Susie vender tilbage til Elin efter besøget med henblik på at få underskrevet tilbuddet.
- Elin skriver til Kosmopol og ændrer det forventede antal af fysisk deltagende ned til 40 om dagen og 25 om aftenen.
- Vi overvejer 1,5 dag til GF, hvor den halve dag om lørdagen bruges til kursus/fagligt oplæg. Det kan eventuelt være på Kosmopol, eventuelt på Dansk Psykolog Forenings lokaler i Stockholmsgade. Måske kan vi lave det sammen med andre sektioner.
- Musikken til GF – Vi skal forberede musikken bedre, så der er en playliste og ingen reklamer fra Youtube bl.a. Vi kan evt. spørge vores KKP'ere om de vil påtage sig en rolle som DJ om aftenen.

2. Vores forslag til DPs GF 2024

Vi har allerede indsendt seks forslag. Vi arbejder videre med forslagene de næste par måneder frem til DPs deadline for indsendelse af forslag engang i marts.

1. **1 terapeuttime svarer til 2 timer.** På det seneste LFU-møde blev det aftalt, at i stedet for GF-forslag, kommer vi med forslag til ændret tekst på DPs hjemmeside. Susie har inden styrelsesmødet i dag sendt udkast til tekst. Det er aftalt, at Susie sender link til det sted på hjemmesiden, der skal ændres. Den øvrige styrelse har kommentarer til det, Susie har sendt. Punktet kommer på styrelsesmødet den 16. januar.

2. **Løn til styrelsen** – vi søger at få opbakning fra de øvrige sektioner i DP. Vi kontakter hver to andre sektioner for at høre om de vil være med i forslaget– vores forslag er 3000 kr. til deling mellem styrelsesmedlemmerne. På næste møde den 16. januar foretager vi en fordeling af hvem vi kontakter hver især.
3. **Arbejdsgiverrådgivning** Susie har aftalt med Neela, at Neela laver udkast til forslag inden 1.1. 2024. Susie sender forslaget videre til gennemsyn hos den øvrige styrelse
4. **Nedsat kontingent for deltidsselvstændige.** Vi afventer bestyrelsens tilbagemelding på næste LFU – og arbejder videre frem til deadline i marts.
5. **Retssikkerhed og handling i forhold til Psykolognævnet.** Et punkt til DPs handleplan – vi arbejder videre med det de næste par måneder.
6. **Klima som fokuspunkt.** Et punkt til DPs handleplan. Vi arbejder videre de næste par måneder.

3. Fordeling af budget mellem kredse

Susie har inden styrelsesmødet sendt en oversigt over forskelle i antal mellem kredsene. Susie laver udkast til forslag om ændret fordeling, som vi tager stilling til, så vi kan sende det med til KKP-mødet den 5. april. Vi kan derefter eventuelt lave et ændringsforslag til vores GF 24.

4. Næste møde 16. januar

Foreløbige punkter:

- Korrektion af det udsendte nyhedsbrev i december. Susie laver udkast.
- Fordeling af kontakt til øvrige sektioner vedrørende vores forslag om løn til sektionstyreiser.